
攜帶式 – 二氧化碳偵測器 產品操作手冊 

感謝您購買本公司的產品！為使產品能正常運作，請您詳閱使用手冊，並請依照說明操作。謝謝！ 

 

此產品為 USB type A供電型式的氣體偵測器，通用於 USB type A供電之介面。產品上電後設 

備即開始測量環境 CO2濃度，使用情境設定與讀取數值等功能需透過原廠 App執行。 

使用步驟 

1. 開封產品外包裝後，產品包裝內包含操作手冊/偵測器本體/偵測器上蓋 

2. 將 Qui Vive置入 USB typeA供電介面之後，內建蜂鳴器會發出起始音，LED操作指示燈即會開始運作。 

3. 可透過行動裝置 app連接 qui vive裝置(需確認行動裝置開啟藍芽通訊功能)，初始請透過 app設定環境模式 

4. 環境 CO2濃度超過上限，蜂鳴器會發出警示音，可透過本體末端靜音按鈕消除警示音。兩分鐘後數值持續超標蜂鳴

器會重啟警示音。如按靜音按鈕超過 4秒，蜂鳴器警示將解除至下次警戒狀態 

 

取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性

及功能。低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干

擾時方得繼續使用。前述合法通信，指依電信管理法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、

科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。 

 

Qui Vive CO2 sensor User manual 

Thanks for choosing our product! Please read carefully and follow this instruction before using! 

This product is a USB type A powered gas detector, which is commonly used in USB type A powered 

interfaces. When powered on the device Qui vive starts to measure the ambient CO2 concentration.  

Functions such as setting the application and reading the value need to be performed through the original 

App. 

Steps for usage 

1. After unpacking the product, the product package contains the operation manual/detector 

body/detector upper cover 

2. Inserting the Qui Vive into the USB typeA power supply interface, the built-in buzzer will emit a starting 

sound, and the LED operation indicator will start to operate. 

3. The qui vive device can be connected through the mobile device app (enabled on the BT function). 

Please set the initially application mode through the app 

4. When the ambient CO2 concentration exceeds the upper limit, the buzzer will emit a warning sound, 

which can be eliminated through the mute button at the end of the body. After two minutes, if the value 

continues to exceed the standard, the buzzer will restart the warning sound. If you press the mute button 

for more than 4 seconds, the buzzer warning will be released to the next warning state 

 

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment and 

meets the FCC radio frequency (RF) Exposure Guidelines. This equipment has very low levels of RF energy 

that is deemed to comply without testing of specific absorption rate (SAR).  

This device has been tested and meets applicable limits for Radio Frequency (RF) exposure. 

The frequency and the maximum transmitted power in EU are listed below: 

2402-2480MHz (BR/EDR): XX.XX dBm 

2402-2480MHz (LE): XX.XX dBm 



 

IOS app                 Android app             PC software 

 

 

 

 



https://www.onthequivive.com/about/6/ 
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